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Stemgerechtigde leden 

Naam  Voornaam  Aanwezig  Verontschuldigd  Niet aanwezig  

Bulcke   Dafne    ontslagnemend 

David  Luc  X   

Defruyt  Geert    X 

Demarcke  Hugo  X   

Dumon  Chris  X   

Florizoone   Bernard  X   

Gobert  An   X   

Leye  Luc  X   

Maes  Alain  X   

Neus Christine X   

Nuyttens  Filip   X  

Vandewynckel  Johan  X   

Van Landtschoote Mark  X   

Vermeulen  Jean-Pierre  X   

Versteele  Anne   X  

Vael  Gunther    X 

Vansteenkiste  Odila   X  

Deskundigen (niet stemgerechtigd) 

Pyliser  Alain  X   

Loones  Marie-Ange  X   

Afgevaardigden van politieke partijen (niet stemgerechtigd) 

Slembrouck   Sabine   X  

Vandecasteele Kris X   

Versées   Robert   X  

Milieuambtenaar/Secretaris (niet stemgerechtigd) 

Devloo An-Sofie  X  
 

Aantal aanwezigen (van 22)  14 

Aantal stemrechtigde aanwezigen (van 16)  11 



Opening en verwelkoming door de voorzitter 

Geachte Schepenen en leden van de Gemeenteraad, beste genodigden. Om ons jubileumjaar af 
te sluiten werd dit jaar geopteerd om de vorige winnaars van de Groene Pluim op deze 
gelegenheid uit te nodigen. De burgemeester is weerhouden en laat zich verontschuldigen. 
Aan u allen een hartelijk welkom en dank voor uw aanwezigheid op dit jaarlijks rendez-vous met 
de milieuraad waar traditiegetrouw de Groene Pluim wordt uitgereikt. 
Ik wens u allen ook een gelukkig en gezond nieuw jaar toe waarin we onze dromen en doelen 
kunnen blijven nastreven. 
Ik dank de burgemeester, zijn college en medewerkers voor hun steun die ons toelaat dit 
evenement te kunnen laten doorgaan. 

1. Uitreiking Groen Pluim 2023 

Dit jaar zijn er terug twee genomineerden die mogen dingen naar de Groene Pluim, editie 17. 
We hebben enerzijds Marie-Ange Loones die genomineerd werd voor haar jarenlange inzet voor 
het NME-gebeuren in Nieuwpoort en die aan de wieg lag van menig initiatief in die zin en van de 
kinderboerderij. 
Anderzijds hebben we de zogenaamde “JJ’s”, Jeannine Decrick en Jetty Wils, die voor de Proper 
Strand Lopers vzw het strand van Nieuwpoort ten westen van het staketsel proper en veilig 
maken. Zij dragen daarbij niet alleen bij aan de netheid maar ook aan wetenschappelijk 
onderzoek ten behoeve van het bestuur en beleid, naar datasampling en -analyse en naar 
preventie en, gedragsverandering. 
Na hun voorstelling werd overgegaan tot stemming door de stemgerechtigde leden van de 
milieuraad. Hieruit kwamen de “JJ’s” als de winnaar naar boven. Zij mogen dan ook de trofee en 
de geschenkenmand met fairtrade-producten in ontvangst nemen. 

2. Toespraak voorzitter 

Beste genodigden, 
U hebt de voorstellingen kunnen meevolgen. De raad had de moeilijke opdracht te wikken 
en te wegen en te kiezen uit twee volwaardige kandidaten. 
Enerzijds het duo JJ’s Proper Strand Lopers, Jetty Wils en Jeannine Decrick, voor hun inzet 
voor een proper en veilig strand. 
Anderzijds onze drijvende kracht bij het NME-gebeuren in onze stad, Marie-Ange Loones. 
We zijn eruit geraakt! Maar vooraleer ik onze keuze ontsluier, laat ik de kandidaten nog even 
in spanning wachten tot na mijn traditioneel jaaroverzicht. 
Het voorbije jaar werd vooral overschaduwd door de blijvende afwezigheid van een 
milieuambtenaar. We zijn wel verheugd dat het bestuur het belang van deze functie heeft 
ingezien en deze heeft opgesplitst in twee deelfuncties. Nu nog hopen op invulling ervan. 
Vele dossiers, waar we aan gewerkt hebben, zijn zo slechts weinig tot niet vooruitgegaan. 
Een daarvan is onze actie om de stad te bewegen zich als bij-vriendelijk gemeente in te 
schrijven. 
We bogen ons over het Vlaams “Duurzaam energie- en klimaatplan” en bespraken het 
onderzoekstraject van de “Kustvisie”. Twee dossiers aan elkaar gelinkt om de klimaatwijziging 
enerzijds te milderen en te beperken en anderzijds om ons te verdedigen tegen de gevolgen 
ervan. Dit zal in de toekomst stellig nog hete hangijzers naar boven brengen. 



Ondertussen zagen we met blijheid dat de actie “klimaatboom” ook dit jaar gelanceerd werd 
en dat bomen werden aangeplant in diverse wijken en straten. We zijn wel benieuwd naar 
de juiste cijfers van het bomenplan en hopen die alsnog te verkrijgen. We ontdekten wel via 
het LIFE DUNIAS-project dat er mogelijks woekerende exoten in de aangeboden soorten 
zitten. We zoeken dat verder uit. We blijven ook verder inzetten op diversiteit en tegen de 
vergrassing en te veel gekunstelde natuur. 
Dit jaar zijn er ook weer wat verschuivingen gebeurd in ons ledenbestand en ook voor 
komend jaar zijn we op zoek naar vervanging van enkele leden die ontslag nemend zijn. Men 
zegge het voort. We plannen tevens acties om onze bekendheid onder de inwoners beter 
over te brengen en om ons draagvlak te verruimen. 
Het was gelukkig niet alleen kommer en kwel. Er werd ook feest gevierd. We vierden in 
september immers ons 40-jarig bestaan met een educatieve uitstap en een receptie als 
afsluiter. 
Wat fair trade betreft. We hadden het fairtrade-ontbijt en de actie tijdens de week van de 
fair trade. Nieuwpoort was weer vertegenwoordigd op de trefdag in Brugge. Er werd een 
nieuwe folder verspreid en in het kader van de week van de fair trade werd een infostand 
opgesteld op de wekelijks markt ter bewustmaking. Met dank aan de trekkersgroep o.l.v. Luc 
Leye. Ook dit jaar ontvangt de winnende kandidaat van de Groene Pluim een mand vol 
diverse (he)eerlijke fairtrade-producten. 
Een dikke proficiat aan de winnaar van de Groene Pluim 2023. Maar weet dat alleen al de 
nominatie reeds een bekroning is. Dat wil immers zeggen dat jullie gekend, bekend en vooral 
gewaardeerd worden voor wat jullie doen. Aan beide kandidaten daarvoor ook een proficiat. 
Heren en dames, ik dank u voor uw aandacht en geduld. Maar dat belonen we u graag met 
een glas u aangeboden door de stad. 

3. Kandidaten milieuraad 

Enkele leden van de milieuraad zijn ontslagnemend en we zoeken vervangers voor hen. We zijn 
verheugd dat een iemand zich reeds aangemeld heeft. Christel Patfoort heeft zich kandidaat 
gesteld om de raad aan te vullen. Er rest enkel nog een administratieve molen doorworsteld te 
worden om dit te finaliseren. We heten haar hartelijk welkom in ons midden. 
We zoeken daar bovenop echter nog een kandidaat om een tweede ontslagnemend lid te 
vervangen. Teneinde aan de statutaire vereisten te kunnen voldoen zou dit een vrouw moeten 
zijn. 
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Marie-Ange Loones 

De voorzitter, 

Alain Maes 




